

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	10/01/2003

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
TyCom Holding AG		10/01/2003	CORPORATION:

RECEIVING PARTY DATA

Name:	TyCom Finance AG
Street Address:	Bahnhofstrasse 29
City:	Schaffhausen
State/Country:	SWITZERLAND
Postal Code:	8201
Entity Type:	CORPORATION:

PROPERTY NUMBERS Total: 2

Property Type	Number	Word Mark
Registration Number:	2548426	TELEXCHANGE
Registration Number:	2844198	MILLENNIA

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (732)578-7803
Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.
 Email: laura.fish@tycotelecom.com
 Correspondent Name: Laura Fish, Tyco Telecommunications Inc.
 Address Line 1: 250 Industrial Way West - Rm 2A-126
 Address Line 4: Eatontown, NEW JERSEY 07724

DOMESTIC REPRESENTATIVE

Name: Laura Fish, Tyco Telecommunications Inc.
 Address Line 1: 250 Industrial Way West
 Address Line 4: Eatontown, NEW JERSEY 07724

CH \$65.00 2548426

NAME OF SUBMITTER:	Laura Fish
Signature:	/laura fish/
Date:	04/25/2005
Total Attachments: 3 source=Merger TyCom Finance AG - TyCom Holding AG#page1.tif source=Merger TyCom Finance AG - TyCom Holding AG#page2.tif source=Merger TyCom Finance AG - TyCom Holding AG#page3.tif	

MERGER AGREEMENT

between

TyCom Finance AG, in Schaffhausen

and

TyCom Holding AG, in Schaffhausen

1. TyCom Finance AG, in Schaffhausen takes over all assets and liabilities of TyCom Holding AG, in Schaffhausen by merger according to Article 748 of the Swiss Code of Obligations.
2. The merger is carried out according to the merger balance sheet of TyCom Holding AG dated October 1, 2003. According to the said balance sheet, TyCom Holding AG has assets of CHF 7'242'298 and liabilities of CHF 6'436'007.
3. TyCom Holding AG is obliged to transfer all assets and liabilities to TyCom Finance AG and TyCom Finance AG is obliged to take over all assets and liabilities of TyCom Holding AG with effect of October 1, 2003.
4. TyCom Finance AG is aware of all business activities of TyCom Holding AG done since October 1, 2003 and accepts them. All business activities done in the business taken over by TyCom Finance AG since October 1, 2003, will be deemed to have been entered into by the TyCom Finance AG
5. As the acquiring company owns all shares of the acquired company, no new shares are issued.
6. This agreement is signed under the condition of the approval of the competent bodies of both companies.

Basel, this 4th day of June 2004.

FUSIONSVERTRAG

zwischen

TyCom Finance AG, in Schaffhausen

als übernehmende Gesellschaft

und

TyCom Holding AG, in Schaffhausen

als übernommene Gesellschaft

1. Die TyCom Finance AG übernimmt von der TyCom Holding AG deren ganzes Vermögen mit sämtlichen Aktiven und Passiven durch Universalsukzession auf dem Wege der Fusion (Annexion) gemäss Art. 748 OR.
2. Die Übernahme erfolgt gemäss der beiliegenden Fusionsbilanz der Tyco Global Networks AG per 1. Oktober 2003, wonach die übernommene Gesellschaft Aktiven von CHF 7'242'298 und Passiven (Fremdkapital) von CHF 6'436'007 ausweist.
3. Die TyCom Holding AG verpflichtet sich, ihr Gesellschaftsvermögen mit allen Aktiven und Passiven im Sinne von Art. 748 OR mit Wirkung auf den Übernahmestichtag (1. Oktober 2003) auf die TyCom Finance AG zu übertragen, und die TyCom Finance AG verpflichtet sich, dieses Gesellschaftsvermögen auf den gleichen Tag auf dem Wege der Universalsukzession zu übernehmen.
4. Alle seit dem 1. Oktober 2003 (Datum Fusionsbilanz) eingetretenen Veränderungen sind der TyCom Finance AG bekannt und werden von ihr akzeptiert. Die seit dem 1. Oktober 2003 im Rahmen der ordentlichen Geschäftsführung getätigten Geschäfte und Rechtshandlungen werden als auf den Namen und auf Rechnung der TyCom Finance AG abgeschlossen anerkannt.
5. Da die übernehmende Gesellschaft und die übernommene Gesellschaft von der gleichen Aktionärin beherrscht werden, findet keine Kapitalerhöhung statt.

6. Dieser Vertrag wird unter dem Vorbehalt abgeschlossen, dass er von den zuständigen Organen der beiden Gesellschaften genehmigt wird.

Basel, den 4. Juni 2004

TyCom FinanceAG

B. Kuhn.....

TyCom Holding AG

U. Voie.....